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Abstract (en)
[origin: WO2018215594A1] The invention relates to a stirrer-paddle filling shoe for the material feed into female die bores in a rotary press, which
stirrer-paddle filling shoe is constructed modularly, in order to permit a functional change between a 2-chamber filling shoe, comprising a filling
paddle wheel and a metering paddle wheel, and a 3-chamber filling shoe, comprising a filling paddle wheel, a metering paddle wheel, and a feeding
paddle wheel, wherein the stirrer-paddle filling shoe comprises no gear mechanism for driving the paddle wheels. The invention further relates to a
rotary press comprising the modularly constructed stirrer-paddle filling shoe, wherein the gear mechanism for driving the paddle wheels is located
outside the stirrer-paddle filling shoe. The invention further relates to the use of the module stirrer-paddle filling shoe according to the invention
in methods for converting the modular stirrer-paddle filling shoe from a 2-chamber filling shoe into a 3-chamber filling shoe and in the opposite
direction. The function of the stirrer-paddle filling shoe can be converted outside of the tablet press as well as in the mounted state inside the tablet
press.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Rührflügelfüllschuh für die Materialzufuhr in Matrizenbohrungen einer Rundlaufpresse, welcher modular aufgebaut
ist, um einen Funktionswechsel zwischen einem 2-Kammer-Füllschuh umfassend ein Füllflügelrad und ein Dosierflügelrad und einem 3-Kammer-
Füllschuh umfassend ein Füllflügelrad, ein Dosierflügelrad und ein Zuführflügelrad zu ermöglichen, wobei der Rührflügelfüllschuh kein Getriebe zum
Antrieb der Flügelräder umfasst. Weiterhin betrifft die Erfindung eine Rundlaufpresse umfassend den modular aufgebauten Rührflügelfüllschuh,
wobei sich das Getriebe zum Antrieb der Flügelräder außerhalb des Rührflügelfüllschuhs befindet. Die Erfindung umfasst zudem Verfahren zum
Umbau des modularen Rührflügelfüllschuhs von einem 2-Kammer-Füllschuh in einen 3-Kammer-Füllschuh sowie in der umgekehrten Richtung.
Der funktionelle Umbau des Rührflügelfüllschuhs kann sowohl außerhalb der Tablettenpresse als auch im montierten Zustand innerhalb der
Tablettenpresse erfolgen.
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